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ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΑΔΑΜΟΥ 
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Θεσσαλονίκη, 30.05.2021 

 

 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

Προς: Τον Υπουργό Τουρισμού κ. Χάρη Θεοχάρη 

 

 

Θέμα: Ταχύρρυθμα προγράμματα κατάρτισης στο επάγγελμα του ξεναγού 

 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ. 

 

 

 Το 2012 ψηφίστηκε ο Ν.4093/2012 (ΦΕΚ 222/Α΄) που προέβλεπε τη διεξαγωγή 

ταχύρρυθμων προγραμμάτων κατάρτισης στο επάγγελμα του ξεναγού για αποφοίτους Τμημάτων 

Αρχαιολογίας, Ιστορίας, Ιστορίας και Αρχαιολογίας, Ιστορίας Αρχαιολογίας και Κοινωνικής 

Ανθρωπολογίας, Ιστορίας Αρχαιολογίας και Διαχείρισης Πολιτισμικών Αγαθών και Ιστορίας και 

Εθνολογίας Πανεπιστημίων της ημεδαπής και αναγνωρισμένων πανεπιστημίων της αλλοδαπής. Η 

διεξαγωγή των ταχύρρυθμων προγραμμάτων κατάρτισης ξεκίνησε το 2013 και συνεχίστηκε 

απρόσκοπτα έως το 2016. Με την ολοκλήρωση τους δινόταν στους συμμετέχοντες η άδεια 

άσκησης του επαγγέλματος του ξεναγού, σε ισότιμη βάση με τους αποφοίτους των λοιπών σχολών 

ξεναγών. 

 Το 2017 το Υπουργείο Τουρισμού “πάγωσε” αναιτιολόγητα τη διοργάνωση προγραμμάτων 

κατάρτισης για το επάγγελμα του ξεναγού, αν και, βάσει του Ν.4093/2012, υποχρεούται να τα 

πραγματοποιεί τουλάχιστον τρεις φορές το χρόνο.  Το 2019 αναλάβατε εσείς καθήκοντα Υπουργού 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

816

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/5/2021

Ώρα κατάθεσης:

03:01'



2  

Τουρισμού και συμπληρώνονται 2 χρόνια έκτοτε χωρίς να έχετε κάνει για το συγκεκριμένο 

ζήτημα. 

 

Ερωτάται ο κος. Υπουργός: 

 

1. Για ποιο λόγο δεν έχετε προχωρήσει στην επαναφορά των σεμιναρίων κατάρτισης από 

τότε που έχετε αναλάβει Υπουργός Τουρισμού, δηλαδή δύο χρόνια τώρα, παρ΄ όλο που 

έχετε λάβει γνώση του θέματος από συλλόγους αποφοίτων Ιστορίας-Αρχαιολογίας; 

 

2. Τι σκοπεύετε να πράξετε από εδώ και πέρα για να εξασφαλίσετε την πλήρη επαναφορά 

των σεμιναρίων και το δικαίωμα των αποφοίτων των παραπάνω Πανεπιστημιακών 

Τμημάτων να εργάζονται ως ελεύθεροι επαγγελματίες στον κλάδο των ξεναγών; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Κωνσταντίνα Αδάμου 
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